
Protok6l Nr XXXV2O13
z sesji Rady Gminy Kuryl6wka
odbytej dnia 15 kwietnia 2013 r.

W sesji udzial wziglo J5 radnych na og6ln4 liczbg 15, co stanowi 100 7o frekwencji.
Lista obecno(ci stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Ad 1, Ottgarcie sesji i sfieierdzenic prueomocnoici obrud.

Obradom przewodniczyl p. Slanislaw Kolulsk[ Przev,odniczqcy Ra(, G iny. Ptzryjtal
przybylych Radnych Gminy, p. W6jta Cminy'fadeusza Halesiak, zaproszonych goSci, soltys6w
oraz mieszkaic6w gminy Kuryl6wka.

P. Przewodniczqcy Rady na podstawie listy obecno(ci stwierdzi.l kworum wymagane do
podejmowania prawomocnych uchwal Rady Gminy Kury{6wka iotworzyl obrady XXXI sesji
Radv Gminv Kuryl6wka.

Pan Przewodniczqcy Rady G iny p. S. Kotukki z pylaj, czy do przedstawionego
w zawiadomieniu sesji porzqdku obrad radni lub p. W6jt chcq wnieii uwagi lub wnioski.
Uwag i wniosk6w nie zgloszono.

Proponowany potz4dek obrad XXXI sesji byl nastgpujqcy:
l. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnoici obrad.
2. lnformacia z dzialalnosci A RiM R oddzial w Lezaj sku.
3. lnformacja o stanie bezrobocia na terenie Cminy Kuryl6wka w 2012 r.
4. Informacja o planowanych pracach remontowych i inwestycjach na drogach powiatowych

polozonych na terenie Cminy Kuryl6wka w 2013 r.
5. Ocena zasob6w pomocy spolecznej na rok 2012 dla gminy Kuryl6wka.
6. Podigcie uchwaly w sprawie przyjgcia programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomno(ci zwierzqt na terenie Gminy Kuryl6wka w 2013 r.
7. Podjgcie uchwaly w sprawie odrzucenia stanowiska Niezaleznego Samorz4dowego Zwiqzku

Zawodowego,,Solidarno66" Komisji Migdzyzakladowej Pracownik6w Oswiaty w Lezajsku

O/Kuryl6wka o zaopiniowaniu projekt6w uchwaly w sprawi€ przekszta'lcenia Szkoly

Podstawowej w Kuryl6wce poprzez likwidacjg Szkoly Filialnej w JastrzQbcu wruz
z oddzialem przedszkolnym i uchwaly w sprawie likwidacji Szkoly Podstawowej w Kulnie.

8. Podjgcie uchwaly w sprawie odrzucenia w ca{osci stanowiska Zwiqzku Nauczycielstwa

Polskiego Zarzqdu Oddzialu w Kuryl6wce dotycz4cego zaopiniowania projektu uchwaly
w sprawie przeksztalcenia Szkoly Podstawowej w Kuryl6wce poprzez likwidacjg Szkoly
Filialnej w JastrzgbcLr i zaopiniowaniu projektu uchwaly w sprawie likwidacji Szko'ly
Podstawowej w Kulnie.

9. Podigcie uchwaly w spmwie pveksztalc€nia Szkoly Podstawowej w Kuryl6wce poprzez

likwidacjg Szkoly Filialnej w Jastrzgbcu wraz z oddzialem pftedszkolnym.
10. Podjgcie uchwaly w sprawie likwidacji Szkoty Podstawowej w Kulnie.
ll. Pod-igcie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorzqdowi Powiatu

Lezajskiego na realizacjg zadania publicznego.
12. Podjgcie uchwaty w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorz?dowi Powiatu

Lezajskiego na realizacjg zadania publicznego.
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13. Podjgcie uchwaly w sprawie dokonania zmian w budzecie gminy w 2013 r.
14. Podjgcie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Kuryl6wka na lata 2013-2020.
15. Wolne wnioski.
16. Zamknigcie sesji.

Rada Gminy przyjgla porz4dek obrad XXXI sesii i przyst4piono dojego realizacji.

Ad 2. Infomacjn z dzialalnoici ARiMR oddzial w Leiajsku.

Pan Leslaw Blqdek rcprezentujqcy AR|MR w Lezajsku przedstawil informacjg
o dzialalnoici AR|MR oddzial w Leaaisku \/ 2012 rok. Pan L. Blqdek udzielil informacji na temat,
przyjmowania wniosk6w o platnoici obszarowe, wnioski o doplaty z tytulu ONW, wnioski
o wsparcie z "Programu rolnosrodowskowego", zalesiania grunt6w rolnych, wnioski o doplaty
do owoc6w migkkich, doplaty do kr6w mlecznych.

Od dzis nowe dzialanie ,,mikroprzedsigbiorstwa" dzialanie obslugiwane przez oddzial
regionalny.

Na salg wszedl pan Starosts Marek KoguL Pan Przeutodniczgcy Rady Cminy p. Stanlsloll
Kotulski przryital P- StarostQ Marka Kogutd.

Pan Radny A. Kulpa - zapytal, do kt6rego roku b9d4 dotacje do kr6w mlecznych.

Pan Leslav Blqlek przedstotriciel ARiMR w Lezajsku pewnie ostatni rok w biezqcym
bud2ecie.

Pan Radny T. Lapka zapytal, dlaczego s4 op6Znienia w wyplacie ptatnofci wniosk6w
obszarowych?

Pan Leslaw Blqdek przedstarNiciel ARiMR w Le,aisku uwaza, Le op6inieh w wyplacie
platnosci nie ma, poniewaz termin platnosci na wnioski obszarowe.iest od grudnia do koica
czerwca.

Innych pltari iuwag nie zgloszono. Rada Cminy przyjgla informacja z dzialalnoSci
ARiMR oddzial w Le2ajsku.

Al. 3 I formacja o slahie beznbocia ha terenie Gminy Kuryl'wka w 2012 r.

Przewodniczqcy Rady Gniny p. S. r(otulsfti poinformowal, Ze wyslano zaproszenie dla Pani
Dyr. PUP na dzisiejsza sesjg, poniewaz P. Dyr. uczestniczy w innym slu2bowym spotkaniu nie
mogla wziq6 udzialu w dzisiejszej sesji Rady Gminy Kuryl6wka.

Inlbmacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Kuryl6wka w 2012 r. zostala przekazana na
piSmie wszystkim radnynm. Informacja stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.
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Ad. 4 Informacja o planoteanych prucach rehronlowych i inwestlcjach nu .lrugach
pob'ialow)tch poloZonlch na terenie Gmin! Kurlhjieka w 2013 r.

Przewodniczqcy Rady Guiny p. S. KotuL^ki odcz)tal pismo Starosty Lezajskiego dot.
.,wykaz planowanych prac remontowych i inwestycyjnych na drogach powiatowych na tefenie
Gminy Kuryl6wka w 2013 r." stanotNi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Pan Radny D. Kasy wypowiedzial sig w sprawie dr6g powiatowych:
1) Kuryl6wka Kolonia Polska szczeg6lrrie na odcinku D4browica - Corzelnia

pobocza do poprawy.
2) droga nr 1249R Dqbrowica Brzyska Wola - zglaszana.iest od kilkunastu lat do

rcmontu, droga mta jest w fatalnym stanie oraz most zaczyna pEkai i puszczajq
wi?zania,

3) droga 1248 Ttusze Sloboda - wymaga remontu.

Pan Radny T. Kyt zapytal. dlaczego nie dokoriczono remontu calego odcinka drogi
powiatowej Brzyska Wola - Kolonia Polska, zaplanowane.iest J00 m plus mosty.

Uwa2a, 2e cala droga powinna zosta6 zgloszona do dr6g powodziowych w6wczas remont dla
gminy i powiatu bylby duzo taiszy.

Droga powiatowa Cieplice od wsi do dawnego PGR (osiedle) Kolonia Polska -
zapomniana jest przez Powiat calkowicie. Caly czas jest zglaszane, aby wyr6wnai drogg
kamieniem. Droga po roztopachjest nie przejezdna. Proszg przynajmniej o wysypanie kamienia.
Dochodz4 mnie g{osy, ze gmina w 096le niejest zainteresowana remontem tej drogi.

Pan Radny S. Mazurek zapytal, co z odcinkiem drogi przyjgtej przez Powiatwe wsi
Jastrzgbiec?

Droga przez ,,G6rg" 700 m jest nie przejezdna, czy bgdzie w tym roku remontowana?

Pan Radny T. Lapkd zapyt^l o drogg powiatow4 1249 Brzyska Wola Dqbrowica
w chwili obecnej w mostkach na rzece ju2 s4 dziury i jcst zapadlisko. Most przy duzych
przyplywach wody moze zostai rozmyty

Droga Brzyska Wola - Dqbrowica wymaga natychmiastowego remontu min. w zwi4zku
z likwidacjq szkoly i dojazdem dzieci do szk6l stanie sig bardzo wazna-

PKS Tamogr6d datby autobus w sobotg niedzielg Tamogr6d- Dqbrowica- Lezajsk -
Tarnogr6d, ale warunkiemjest remontu tej drogi na obcinku 3 km.

Pan WicestarcN.t M. Kogut podzigkowal samorz4dowi gminy Kuryl6wka za wszelkq
pomoc finansow4, kt6rajest udzielana dla powiatu lezaiskiego.
Wkr6tce rozpocznie siQ remont drog powiatowych na terenie gminy Kuryl6wka tj. remont
czqstkowy dr6g przy uzyciu mieszanki mineralno asf'altowcj termin wykonania l5 maja br.
oraz remont czqstkowy dr6g przy uzyciu grys6w i emulsji termin wykonania 3l maja br.
Nastgpnie ustosunkowal sig do inwestycji drogowych zgloszonych przez p. radnych.

1) nozono propozycjq gm. Kuryl6vr'ka dofinansowania 50o% do remonlu calosci drogi
powiatowej Sloboda Bryska Wola,

2) Droga powiatowa Jastrzgbiec byla remontowana w 20ll r., mo2na bylo jq zrobi6,
alc samorzqd Gminy Kuryl6wka nie wyrazil zgody na dollnansowanie,

3) Droga Brzyska Wola D4browica - 50% koszt6w samoEqd gminy musi zabczpieczyd.
aby drogg wyremontowa6.

Co bgdzie mozliwc zostanie wykonane. j est .ieden warunek w budT-ecie grniny samotz4d musi
zabezpieczya 50oZ koszt6w remontu dr6g. Do Gminy Kuryl6wka zwr6cono siq o pomou
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finansowq na remont dr6g w kwoci€ 700 tys. zl. Remonty dr6g powiatowych na terenie gminy
Kuryl6wka s4 uzaleznione od wkladu wlasnego tej gminy. Zlozono 3 wnioski, z czego zostaly
przyjgte 2. Z powodzi6wek zgloszono drogg na Majdan Sieniawski.

Pan Radny I� /(yl droga powiatowa 1247 Brzyska Wola Kolonia Polska na odcinku
dtogi Brzyska Wola Sloboda powinna by6 zgloszona. jako powodziowa na calej dlugo6ci, a nie
na malych odcinkach.
Cmina Kuryl6wka nie ma w budzecie gminy kwoty 700 tys. na dofinansowanie mostu.
Niekt6re odcinki dr6g byly wykonywane bez naszej wiedzy, z naszym dofinansowaniem.
Chcemy miei wyplyw na drogi powiatowe, kt6re bgd4 remontowane na naszym terenle.

Pan Radny,L Szczap rwaza. ze od l0 lat powiat na terenie gminy nie wykonal sam
zadnych inwestycji drogowych, zawsze byl wklad wlasny 50 %o Gminy Kuryl6wka.

Pan Radny S. Mazurek zap)/!al czy droga powiatowa Bukowina JastEgbiec bgdzie
remontowana, je2eli nie to wyl4czyijq z ruchu. Poniewaz droga wymaga pilnego remontu.

Pan Wiceslarcsta M. Kopgt zawsze sq uzgodnienia remontu dr6g powiatowych
na terenie gminy Kuryl6wka. Dzigkujemy za to wsparcie. Je2eli nie byloby wsparcia ze strony
gminy, to polowa dr6g nie zostalaby wykonana. Wszystkie gminy z terenu powiatLr partycypujq
w kosztach remontu dr6g powiatowych.

Droga powiatowa Bukowina Jastrzgbiec na pewno nie jest to duzy odcinek, najlepiej jest
polozyi nowq nakladkq, ale musi byi wsparcie z gminy,jezeli nie to rcmont pobie2ny.

Przewodniczqcy Ra$t Gminy p. S. Kotulski unaza,2e Cminy Kuryl6wka nie stai na
wsparcie finansowe w kwocie 700 tys. zl. przy przebudowie mostu na drodze powiatowej
w m. Kuryl6wka. Jest to bardzo kosztowna i droga inwestycja. Kazdy dba o swoje. Po\riat tez
niechgtnie dokladalby do dr6g wojew6dzkich.

Pan W6jt Gminy T. Halesiak poinformowal, 2e co roku pisemnie zglasza priorytetowe
drogi powiatowe do remontu na terenie gminy do p. starosty przed uchwaleniem budzetu powiatu.
Remonty dr6g w 20!3 r. zglosi lem pismem w dniu 25 wrzesnia 2012 r. Zwracalem siq o uigcie
dr6g powiatowych Brzyska Wola Dqbrowica - piortyet I, droga powiatowa Kolonia Polska
Cieplice.
Drogi powiatowe Dqbrowica Brzyska Wola jak i Kolonia Polska Cieplice nie rozumiern.
dlaczego nie znalazly sig na lvykazie dr6g powodziowych. Dofinansowanie z gminy jest calkiem
inne, jezeli s4 pozyskane Srodki zewnqtrzn€.
Do tej pory remonly dr6g powiatowych byly uzgadniane, ale na rok 2013 nie bylo uzgodniei.
P. W6jt obawia sig, 2e w budzecie gminy nie ma Srodk6w na dollnansowanie remontu dr6g
powiatowych. Dofinansowania do remontu mostu na rzece w m. Kuryl6wka niejest moZliwe.

Pan Radny T. Lapka zapytal p. WicestarostQ, iakie drogi wytypowano do powodzi6wek.

Pan Wiceslarcsta M Kog&t Starostwo zglosilo 3 zadania do woiew6dztwa tj. jedno
zadanie realizowane w Nowej Sarzynie i dwa z gminy droga powiatowa Kuryl6wka Brzyska
Wola Sloboda mosty i przepusty oraz droga powiatowa Maidan Sieniawski Kolonia Polska.
Z powodzi6wek wszystkich dr6g na terenie powiatu nie zrobimy.
Pan w6jt powiedzial, ze uzgodnieri na 2013 rok nie bylo, bo nie bylo Srodk6w finansowych,
powiat na bie2?co uzgadnia remonty dr6g w trakcie roku budzetowego.
Uwaza, ze pow;at i gmina powinna dqzyi do wsp6lpracy.
Jak bgd4 mo2liwoSci na pewno bgd? realizowane najpilniejsze i najwazniejsze drogr.
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Droga Brzyska Wola D4browica jest odcinkiem zb)'t kr6tkim, aby rrogla by6 realizowana
z programu schetyn6wki.

Pan Wiceprzewodniczqcy Rady Gniny Z. Pleskacz je2eli gmina nie dofinansuje
to i  po\ iar rownieT nier,r; lonana t lch dr6g.

Przewodniczqcy Rady Gminy p. S. Kotulski ov,/aza,2e kazdy broni swego.
Cmina Kuryl6wka ma male dochody wlasne, aby dofinansowywad tak kosztowne inwestycje
powiatowe.

Pan Wicestarosta M. Kogut st\\ierdzil,2e mo2liwoici powiatu i gminy sq ograniczone.
Nastgpnie podziQkowal za wsparcie i zrozumienie ze strony gminy oraz podzigkowal
za wsp6lprac9 i zaproszen;e na sesj9.

Innych pytarl i uwag nie zgloszono. Rada Gminy przyjgla przedstawion4 informacjQ

Po zreJbrowaniu pov,y'szego punklu Patl Wicestarosta M- Kogut opuicil salg obrad.

Ad. 5
Oce n zasobthr pohocy spolecx,nej 1a rck 2012 dla gfiiny Kutlt'rrka.

Pani Alicja Kycia Dyrektor GOPS i, Kurykj\|ce ptzpdstawila oceng zasob6w pomocy
spolecznei za rok 2012 dla gm iny Kuryl6wka, kt6ft sta no|| i zalqczni k do ni nie itze go protokolu.

Pan Radny D. Kusy zapytal z czego wynika taka duza r6znica kwotowa w pkt 8 ,,koszty
zasobu insb4ucjonalnego (zas6b utworzony i finansowany pnez dan4 jednostkg samorzqdu
terytorialnego, w tym takze zalecany do prowadzenia) ,. - calkowity, roczny koszt prowadzenia i
utrzymania.

Pani Alicja Kycia Dyrektor GOPS w Kuryl6wce GOPS przyjql nowe zadanie
,.Wspierania rodziny -jednostki wsparcia dziennego" i stqd powstala ta r6znica kwotowa.

lnnych pytafi i uwag nie zgloszono. Rada Gminy przyjgla przedstawionq oceng zasob6w
pomocy spolecznej za rok 2012 dla gminy Kuryl6wka.

Chwilowo sale obrad opudcil p. Przewodnicz4cy Rady Gminy, kt6ry dalsze prowadzenie
obrad sesji przekazal p. WiceprzewodniczAcemu.

Pan Wiceprzewodniczqcy Rady Gntuy Z. Pleskacz obj7l dalsze prowodzenie sesJi.

Ad. 6
Podjecie uchttnlJ) w sprawie przyjgcia prcg tmu opieki had zwienetami bedomnlmi oruz
zapobicgania bezdomno{ci zwierzql na terenie Gmin! Kurjlrjteka w 2013 r.

Pani M. Szozda Mazurck kier. Rejbrotu Rolnictua i Leinictwa - om6wila projekt
ucnwary.
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W trakcie omawiania projektu
wr6cil p. Przewodnicz4cy Rady Gminy,

Pan Wiceprzefiodniczqcy Rady
w schronisku.

uchwaty przez p. M. Szozda Mazurek na salg obrad
kt6ry objql dalsze prowadzenie obrad.

Gminy Z. Pleskacz zapytal o koszt utrzymania psa

Pani M. Szozda MLrz rek kicr. Relbralu Rolnictua i Leinictwa odp.,2e roczny kosz,t
utrzymania I psa w schronisku to kwota 3700 zl.

Przewodniczqcy Rad), Gminy p. S. Kotulski u\\^za.2e wlasciciele zwierzqt porzucajqc
psy scedujq obowiqzek opieki na gming.

Pani M. Szozda - Mazurek kier. Referut Rolnictwa i Leinictwa wiqkszoSi
porzucanych ps6wjest z poza terenu gminy, sq one celowo pozostawione.

Innych pyta6 i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gniny p. S. Kotulski poddal pod glosowanie projekt uchwaly
w sprawie przyjgcia programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Kuryt6wka w 2013 r. ,ta" glosowalo l5 radnych.

UclMala zoslala przyjgta jednogloinie, .iako Uchwalu Nr XXXI/168/2013 Ratly Gminy
Kuryhiteka z dnia 15 kwietnia 2013 r. tr sptuwie pr4tjgcio progrdmu opieki nad ztrierzgtami
hezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoici zwierzqt na terenie Gmin! Kuryl6trka w 2013 r.
rtanowI zaIqcznik do ninicj\zcgo p]ot"kol...

Ad. 7
Podjgcie uchwall, tu sprattie odrzucenia sta otgiska Niezaleinego Somorzqdowego Zwiqzku
Zawodowego ,,Solidarnoi[" Komisji Migdzyzakladowej Prucownikdw Oiwiaty w Leiajsku
O/Kunldwka o zaopiniawaniu projektuite uchwab w sptuwie przeksztutcenia Szkol!)
Pohtawoteej w Kuryriwce popnez likt ilacje Sakolf Filial ej w Jasnehcu wraz z ot*lzialem
pryedszkolnjm i uchteallt w spruwie likwidocji Szhollt Podsluteowej w Kulnie.

Przewodniczqcy Rady Gminy p. S. Kolulski poprosil Przewodniczqcego Komisii
OSwiaty. Kultury, Sportu i Pomocy Spolecznej o przedstawienie opiniido projektu uchwaly.

Opinia komisji:
Opinig Komisji Oiwiaty, Kultury, Sportu i Pomocy Spolecznej przedstawil

Przev,odniczqcy Komisji p. T. Lupku. I'oinformowal, ze Komisja nie wyrazila opinii do ww.
plojektu uchwaly.

Pan l,liceprzei,odnic2qcy Rady Guiny Z. Pleskacz \\!aza,2e korrisja nie wydala opinii
do projektu uchwaly.

Pan T. tr apka Prze\rodniczqcy Komisji Oiwittty, Kultury, Sportu i Pomocy Spolecznej
po\\46rzyl ponownie. Ze w wyniku glosowania komisja nie wyrazila opinii do ww. projektu
ucnwary.

Innych pyta6 i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.
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Przev,odniczqcy Rady Gminy p. S. Kotulski poddal pod glosowqttie projekt uchwaly
\\ sprah,ie odrzucenia stanowkka Niezaleznego Samotzqdovrego Zb'iqzku Zdt odowego

,,Sotidamoit" Komisji Miedzlzaklddowei Prccownikiw Oiwiot! te Leiuisku O/Kuryl6wka
o zaopiniowaniu projektiw uchttal\, te spr.twie Przeksztalceniu Szkob' Podstawowej
re Kuryl'wce poprzez likteidacje Szkob Filialnej w Jastrz?hcu wra4 z oddzialem Przelszkolni'm
i achwal! w spruwie liktridacii Szkoty Podstawob'ei w Kulnie
- .,2a" glosot,,alo 10 radnych, ,,przeciw" glosowalo l radnych, ,,flstruymalo si?" I radny.

Llchwala zostala przyjgta, jako Ilchw a Nr no(I/169/2013 Rad! Gmin)' Ku4'Itiwkn

z dnia 15 krtielnia 2013 r. w spruwie oilrzucenia stanowiska NiezaleZnego Sa orzqdowego
Zrritlzku zatsodowego,,Solida oii" Komisji Migdafziklddowei Ptucownikirti Oiwial!
ir Leiajsku O/Kutyhitrka o zaopihiowaniu proiekt're uchi'al! w sptuwie przeksztalcehitr Szkoly
Po.lslawowej w Xury,iwce poprzez likwidncjg Szkolv Filialnei w Jastrc?bcu wraz z odd4ialem
przedszkolnlm i uchtta!! w sprawie tikwiddcii Szkoly Podslawowei w Kalnie - stanowi zalqcnik
do nin ie j sze go pro lo ko lu.

A.l. I
Podjgcie uchwal|i ts sprutrie oabx,ucenio w caloici sl,nowiska zwiqzku Nsucqtcielslhta
Polskiego Zarz4du Odrlzialu w Kuryliwce .loticzqcego zaopinioteania projektu uchwalJJ
w sprawie przeksztalcenia S4,koA Podstawowei w Kuryl'wce poPtzez likwidacig Szkob' Filialnei
w Jastrzebcu i zaopiniowaniu projeklu uchwal! w spruwie likv)idacii SzkoIY Podstawowei
teK l ie,

Przewodniczqcl Rady Gniny p. S. Kotulski poprosil Pftelvodniczqcego Komisji
OSwiaty, Kultury, Spodu i Pomocy Spolecznej o pzcdstawienie opinii do proiektu uchwaty

opinia komisji:
Opinig Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu i Pomocy Spolecznej przedstawil

Prze\ao(lniczqcy Komisji p. T. iapla. Poinformowal. 2e Komisja nie wyrazi'la opinii do
ww. projektu uchwaly.

Pall Wiceprze$,odniczqcy Rady Gniny Z. Pleskacz zapylal p. adwokata czy rada musi
dzi6 podjqd uchwaly z pkt 7 i 8 porz4dku obrad dzisiejszej sesji

Pan Radny zap)'tal, kto pisal uzasadnienie do proiektu uchwaly. i kt6re uzasadn ien ie .iest
wazne, pierwotne czy autopoprawka?

Pan J. Szpila adrokat - pnetoczyl art. 19 ust. 3 ustawy o zwiqzkach zawodowych.
Wyra2enie opinii pzez Radg Gminy jest olwiadczenicm woli, kt6re odpowiada na opinie
zwi4zk6w zawodowych w zakresie uchwal. kt6re zostanA za chwile podjQte.

Opinia zwi4zk6w zawodowych nie ma charakteru wi42qcego do podjqcia wla(ciwej
uchwaly, ma wypetni6 etap konsultacji i warunek lormalny. Jest odpowiedzi4 na zap)tanie
samorzqdu w zakresie tego, czy si9 zgadza na likwidacjg, przeksztalcenie czy si9 nie zgadza.
ostateczn4 decyzjg podejmuje Rada Cminy.

W zwi4zku z tym. 2e zostala wyslosowana odpowiedt na zapytanie organu prowadzilcego
Rada Gminy podeimuje lub nie podejmuje stanowisko w zakresie oswiadczenia si9

Pan Wlril Gminy T. Halesiak udzielil odp. na drLlg4 cz9sa pytania p. radnego.
Pointbrmowal, ze na posiedzeniu komisji oSwiaty analizowano pfoiekty uchwal wraz
z uzasadnieniami. Zgloszone uwagi zostaly naniesione w autopopmwce do uzasadnienia
projekt6w uchwal. Projekty uchwal zostaly pzygotowane przez w6jta.

Protokol XXXI/2013 z obrad scsii Rady Gminy Kurylowka odb)'tej dnia l5 kwietnia 2013 r'
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Pani B. Kaminska - Przewodniczqca ZNP Zarzqdu Oddzialu u' Kuryl6wce u\ivaza,
2e zwi4zki zawodowe powinny dosta6 na pi6mie uzasadnienia do projekt6w uchwa'l celem
zapoznania sig i naniesienia uwag.

Uwagi, zgloszone na posiedzeniu komisji przez zwiqzku zawodowe do uzasadnienia
projekt6w uchwal zostaly naniesione w autopoprawce. Nastgpnie wskazala z jakimi zapisami nie
zgadla siq w autopopm\ ce do uzasadnienia.

Pan Wiceprzewo(lnicz4cy Rady Gminy Z. Pleskacz stwierdzil, 2e szkoly nalezalo
zamknqi wczesniej skoro od kilku lat doplacamy do oiwiaty.

Pan W6jt Gminy T. Haleslak poinformowal, 2e do wszystkich szk6l na terenie gminy

doplacamy. Byl zamiar likwidacji szkoly w Jastrzqbcu iw Kulnie. gdzie uchwal rada gminy
nieprzyjgte. Od czterech lat pr6bujemy zmniejszya koszty w o6wiacie.

Pani Radna Z. Niemiec - Dziekan uwaia,2e zwiqzki zawodowe powinny otrzymaa
uzasadnienia do projektu uchwaly, aby sig z nimi zapozn L i wyrazii swojc stanowisko.
Jezeli zwi4zgk za\aodowy wydal opinie do projektu uchwafy to powinien otrzymai przedmiotowq
uchwalg.

PanJ. Szpila adwokat W^znoa,t uchwaly nie zalezy od opiniizwiqzku zawodowego.
Po dzisiejszym podjgciu uchwal przez radQ gminy zwi4zki zawodowe oteymaj4 przedmiolowe
ucnwary,

Pan Wdjl Gminy T. Halesidk poinformowal. ze prezesi zwiqzk6w zawodowych byli na
posiedzeniu komisji, na kt6rym odczytano uzasadnienie. Uwagi, kt6re zwi4zki zawodowe zglosily
zostaly naniesione w autopopmwce do uzasadnienia uchwaty.

Wynik glosowania w komisji byl remisowy i rada gminy powinna zajqi stanowisko w tej
sprawle,

Pani Radna Z. Niemiec - Dziekan nie zgadza sig ze stanowiskiem, aby w imieniu Rady
Gminy Kuryl6wka pisai uzasadnienia do projekl6w uchwal.

UwaZa, ze uzasadnienie do uchwalyjest nieprawidlowe.
Zapytala czy osoba, kt6ra napisala to uzasadnienie uzgodnila stanowisko z radnymi?

Pan J. Szpila ad iokat to co m6wi p. radna jest przedmiotem posiedzenia i dyskusji
i podjgcia Lrchwaly. Z uzasadnien;em mozna sig zgadzad lub nie.

Wnioskodawca kreuje uchwalg iuzasadnienie, posiedzenia komisji opiniuiq proiekty
uchwaly.

Przewodniczqcy Ratly Gniny p. S. Kolulski sLwie(dzil,2e kazdy projektu uchwaly rady
grninl redagor.r a n 1 jesl \  imieniu rad) 8minl.

Pan l4/6jl Gminy T. Halesiak poinfonnowal. 2e projekt uchwaty i uzasadnienia do
uchwaly przygotowal w6jt.

Pan Radny 7,. Walilko zaptlal p. ,N6jta czy pozostale szkoly sq rentowne:'

Pan l4/6jl Gttitly T. Halesiak poinformowal. ze wszystkie szkoly potrzebuiq
dofinansowania. Bud2et oswiaty.jest wigkszy od subwencjijak4 otrzymujemy na oSwiatg
Likwidacia szk6l nastqpila ze wzglgd6w demogralicznych i ekonomicznych.

Protok6l xxxl/2013 z obrad sesii Rady Gminy Kuryl6wka odbltej dnia l5 kwietnia 20l3 r'
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Innych pytai i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodtliczqcy Rady Gniny p. S. Kotulski podelal pod glosowanie projekt uchwaly
w sprowie odrzucenia v caloici stanowiska Zwiqzku Nauczycielsf a Polskiego Zatzqdu Oddziatu
, Kuryt'vce dotyczqcego zaopinio\Nania Fojeklu uchwaly w sprarie przek'zlalce ia Szkoly
Podst1wolrej w Kuryl6wce poprzez likwidacjg Szkoly Filialnei w Jdstrzgbcu i zaopiniowaniu
proiektu uchwaly w sprtwie likwidacji Szkoly Podstdwowej \N Kulnie- ,,2a" glosowalo
11 radnych, ,,przecit" gloso||alo I radnych, ,,wstrzymak) sig " 0 radny.

Uchwala zostala pryyjgta, jako Uchwala M XX){I/|70/2013 Rad! Gminy Ku4,ltitekd
z dnia 15 kwiernia 2013 r. w spruh)ie odtzucenia w caloici slanohtisko Ztgiqzku Naacqcielstwa
Polskiego Zanqdu Oddzialu w Kuryliwce loliczqcego zaopiniotaania ptujektu uchwal!
w sprcwie prueksztalcenia Szkoly Podsluwowej w l(uryl'wce popryez likrridacj? Szkob, Filialnei
w Jastrzgbcu i zaopiniowlniu projeklu uchh)att w sprawie likwidocji Szkoly Podstawowei
w Kulnie stanowi zalqcznik do niniejszego prokrkolu.

Ad 9.
Podjgcie uchwal! v' spruv,ie przeksztolcenia Szkott Podstuteowej w Kuryl6wce poprzez

likwi.l.tcjg Szkob, Filialnej w Jastrzgbcu wrazz o.l.lz,iltlem pruedszkoln!m.

Pan Wiceprze\a,odniczqcy Rady Gminy Z. Pleskacz zap)'tat p. W6jta czy sa dokladne
wyliczenia ile zyskamy na likwidacji tych dw6ch szk6l?

Nadmienil,2e do dnia dzisiejszo nie przedstawiono Radzie Gminy wyliczeti ile gmina
zyskala na utworzeniu Zespolu Szk6l w Kuryl6wce.

Zapytal czy dzie.i ze szk6l zlikwidowanych bqdq uczqszczai do naszych szk6l oraz zadal
pltanie o koszty do\.rozu dzieci do .zlol.

Pan W6jt Gminy T. Halesiak odp., ze szczeg6lowe wyliczenia bgdq na zakoiczenie roku
lub po zakorlczeniu roku.

Pan W6it uwaza. 2e na likwidacji szkoly w Kulnie i Jastrzgbcu oraz przekzzaniu
Gimnazjum w Dqbrowicy Stowazyszeniu, gmina powinna zaoszcz7dzit okolo I mln zl.
ZaoszczgdzonA kwotg bgdzie mozna przeznaczy6 na remonty i inwestycje.

Dowozem dzieci do szk6l zajmie sig utworzona sp6ldzielnia socjalna. Zostanie zakupiony
samoch6d i bgdzie zapewniona opieka dla dzieci podczas dowozu.

Pani lrena llnuk nauczyciel SP Kulno zapytala p. W6jta jakq ma p. W6jt pewnosi,
2e wszystkie dzieci z Kulna bgd4 uczgszczai do szkoly w gminie Kuryl6wka?

Gmina bgdzie ponosila koszty zwi4zane z utrzymaniem budynku w Kulnie i dowozem
dziecido szk6l izapewnienia im opieki.

Pan llitjt Gminy T. Halesiak odp., ze opiekg nad doje2dzajqcymi dzieimi bgdq
sprawowaly osoby zatrudnione w Sp6ldzielni Socjalnej.

Budynek szkoly w Kulnie nie bgdzie stal pusty, poniewa2 sale planujq przeznaczyd pod
Swietlica 6rodowiskow4, bibliotek9 i dla zespolu 6piewaczego.

Gmina ponosi koszty utrzymania ka2dego obiektu publicznego, koszty te na pewno bqdq
mniejsze jak koszty utrzymania szkoly.

Pani lrena llnuk nauczyciel SP /(/ro w Kulnie powstalo Stowarzyszenie, kt6re chce
prowadzi6 szkolg. Pan w6jt nie wyraza zgody, aby Stowarzyszenie prowadzilo szkolg w Kulnie.

Protok6l XXXI/2013 z obrad sesji Rady Gminy Kuryl6wka odb),r€j dnia l5 kwiehia 2013 r.
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Pan ll6jt Gminy T. Halesiak - odp.,2e budynek moze przekazai stowarzyszeniu, ale nie
wyrazi zgody na prowadzenie szkoly.

Pan R- Dudek mieszkaniec Kulna - poinformowal, 2e swoje dzieci po3le do szkoly do
Szyszkowa i zapytal p. W6jta czy zapewni im dojazd do tej szkoly?

Pan Wdjt Gminy T. Halesiak odp., 2e dojazdu dzieciom lczqsz.zaj4cym do szk6l poza
teren gminy nie zapewni.

Prcewodniczqcy Rady Gminy p. S. Kotulski - pftetvral dyskusjg poniewu przedmiotem
dyskusjijest likwidacja szkoly w Jastrzgbcu, a nie w Kulnie.

Pa Rady T. Kyt zaproponowalj aby planowanym dowozem dzieci do szk6l obj4i
dzieci z calej gminy, a nie tylko z Jastrzqbca i Kulna.

Przewodniczqcy Rady Gminy p. S. Korukki
projeklu uchwaly dot. szkoly $ Jaslrzgbc-.

poprosil p. radnych o zadawanie pltai do

Pan Rady S. Mazurek nadmienil, ze $lstgpowal w obronie szkoly w Jastrzgbcu kilka
razy rzywaj4c mocnych argument6w i nie zyskuje zrozumienia wsr6d radnych. co jest wyrairane
glosowaniu.

Czgi6 mieszkafc6w pogodzila si9 z planowanq likwidacja szkoly, nie mniej jednakjest to
bardzo bolesne. Pan radny ma nadziejg, 2e dow6z dziecijaki zapewnia p. W6jt bgdzie bezpieczny
i komfortowy.

Pan M. Rakszqwski soltys solecbva Jastrzebiec zapltal p. W6jta jakie bqdzie
przeznaczenie budynku szkolnego?

Jest odremontowana remiza i mieszkaicy nie mogil z niej korzystai.

Pan fi/6jt Gnitly T. Halesiak odp., 2e w budynku planuje Swietlica, byi moze jedno
pomieszczenie bgdzie dla p. soltysa oraz pomieszczenie dla KCw.

Budynek OSP jest nieogrzewany, na organizacjg imprez w OSP nie zezwalajq przepisy
UE. Na remont budynku pozyskano irodki budzetowe, gdzie przez 5 lat nie mozna on przynosii
korzySci frnansowych z tego budynku.

Innych pytari i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczq.y Rady Gniny p. S. Kolulski poddal potl glosowanie ptujekl uchllaty
w splawie przelrsztalcenia Szkoly Podsta\aowej v Kuryliwce poprzez lilst idacjq Szkoly Filialnej
w .Iastrz?bcu wraz z oddzialem p5edszkolnyn - ,,2a" glosovtalo l0 radnych, ,,przecitt"
glosowalo 5 radnych, ,,wstrzymalo si9" A radny.

Uchwala zostala pzyjeta, jako - Uchtnla M ^ 1O/171/2013 RddJ) Gmi ! Kuryhiwka
z d ia 15 kwielnia 2013 r. w sprawie przekszlalcehin Szkol! Podstareowej w Kuryl'utce poprzez
likwidacje Szkob Filialnej w Jarlughcu wruz z od.lzialem pfte.lszkolnlm stanowi zalqcznik do
n i n i ej sze go pr oto ko lu.

Protok6l XXXI/2o13 z obrad sesji Rady Grniny Kury]6wka odb',tej dnia l5 kwietnia 2013 r.
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Ad 10.
Podjgcie uchwab, w spruwie likwidacji Szkol! Podslawowej w K lnie.

Pan ll/iceprzewodniczqcy Rudy Gminy Z. Pleskacz ollzymal pismo od rodzic6w z Kulna
z informacj4, 2e zalozyli stowarzyszenie i prosz4, aby umozliwii im prowadzenie szkoly.

Zaptial dl^czego nie chcemy da6 szansy prowadzenia szkoly stowarzyszeniu, jezeli do
szkoty nie bgdziemy doplacali.

Przewodniczqcy Ra$t Gniny p. S. Kolulski omawiany pkt porzqdku obrad dotyczy
l ikr.\ idacj i  Szkob Podstawouej \ Kulnie.

Pan Przewodnicz4cy uwa2a,2e likwidacja szkoly nie zamykania drogi do prowadzenia
szkoly pftez stowarzyszenie.

Nastgpnie poprosil p. adwokata o infomacje w tym zakresie.

Pan J. Szpila - adwokat likwidacja szkoly, nie oznacza wcale tego. 2e w roku przyszlym
nie mozna przekazai prowadzenie szkoly stowarzyszeniu. W kazdej chwili mozna przekazad
prowadzenie szkoly stowarzyszeniu.

Pani M. Leja Dyr. Zespolu Szkdlv, Dqbroy,i.y poinlormowala, ze obecna sytuacja budzi
niepok6j.

Zobrazowala jak wyglqda od strony folmalnej zalo2enie i prowadzenie gimnazjum przez
Stowarzyszenie w D4browicy.

Poprosila o mqdre i rozwazne decyzje. W rgkach rady gminy jest kreowanie
tera2niejszosci i przyszlodci oSwiaty w gminie. Od nas zalezy rozw6j przyszlego pokolenia.
Najwazniejszeiest, aby byla chgi dzialania dla dobra wsp6lnego.

Pani R. Winiarska Prezes Stov,arzyszenia v Kulnie przypomniala, 2e dwa lata temu
radni obiecali, ze przy obecnym skladzie rady Szkola Podstawowa w Kulnie bgdzie.

Zostalo powolanie stowarzyszenie, kt6re chce przejqi iprowadzii szkolg. Rodzice na
powolanie stowaayszenia poswigcili sw6j wlasny czas i swoje pieni4dze.

Pani Prezes dziwi sig p. w6jtowi, zc nie chce pracowai ze stowazyszeniem i poprzec
nasze inicjatywy. Przykro nam jest. 2e jestesmy w taki spos6b traktowani. Na szkole zalezy
mieszka6com i rodz;com. Nie rozumiemy dlaczego budynek ma stai pusty.

Pan Rady T. Kyt zapytal dlaczego w wyznaczonym terminie przez p. W6jta mieszkaicy
Kulna nie zadeklarowali siE i wyrazili woli powolania stowarzyszenia?

U\ taza, 2e mo2na bylo przeprowadzii rozmowyl aby Stowarzyszenie z Dqbrowicy
orowadzilo r6wniez szkole w Kulnie.

Przypomnial, 2e juz dwa lata temu bylo m6wione o likwidacj; szkoly w Kulnie.
Rodzice i nauczyciele nie zrobili ruchu w kierunku powolania stowarzyszenia.

Pani R. Winiarska Prezes Slowarzyszenia u, Kllnie odp,2e nie moze wypowiadai siq
w imieniu innych Iudzi.

Przehjodniczqcy Rady Gniny p. S. Kotul.\ki przetwal toczqcq siq
m6wc6w do meritum sprawy.

Za chwilg odbgdzie sig glosowanie uchwaly w sprawie likwidacji
w Kulnie i w tym zakresic proszg o wypowiedzi i zadawanie pytai.

dyskusiq i przywolal

Szkoly Podstawowej

Protok6l XXXI/2013 z obrad sesji Rady cminy Kuryl6wka odbytej dnia l5 kwiehia 2013 r.
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Pani E. CiryI Dtr'. SP v, Kulnie - przedstawila historig budowy budynku szkoly
Podstawowej w Kulnie. Uwaza,2e wszystkie wymienione przez p. W6jta grupy spoleczne mog4
miei swoje miejsce w szkole i moze r6wniez funkcjonowa6 szkola.

W chwili obecnej oSwiata jest w rgkach rady gminy. Trudno bgdzie p62niej otworzy6
,/kol9 na no\ ojeTeli  lera/jq /amkniem).

Pani dyrektor odniosla siQ do stawianych zarzut6w, dlaczeSo stowarzyszenie wczesniE
nie zadeklarowalo siq o przejgciu szkoly.

Pani dyrektor poprosila o rozwa2nq decyzjq, aby nie byla szkodliwa dla dzieci, rodzic6w
i Srodowiska lokalnego.

Prze )odniczqcy Rad! Guiny p. S. Kotulski podsumowuiqc wszystkie wypowi€dzi
przedmowc6w poinformowal, ze je2eli nie w tej kadencji to w nast9pnej kadencji nowa rada
gminy bgdzie musiala podjq6 decyzjg o likwidacji szkoly ze wzglgd6w finansowych. Dzieciom
nikt nie zamyka dojScia do szkoly, ZS w Kuryl6wce ma bardzo dobre warunki lokalowe i
dydaktyczne. Kazdy rodzic sam zadecyduje gdzieiego dziecko bgdzie uczgszczalo do szkoly.

Innych pytai i uwag do proiektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy RotU Gfiiny p. S. Kolulski poddal pod glosowanie proiekt uch\4aly

w sprawie tikwidncji Szkob) Podstawowej w Kulnie ,,2a" glosovtalo I I rddnych, ,,pEeciw"
glosowalo 1rudnych, ,wslrzymak) sig" 0 radny.

Uchv)ala zostala przyigkr, iako llchwala Nt XX)U172/2013 R44, Gminy Kuryl'wka

z dnia 15 kt'ietnia 2013 r. w spruwie likwilucji Szkol! Podsturrowei w Kulnie - stanofli

zalqczni k do niniej sze g) protoko lu.

Przewodniczqcy Rady o godz. I 5.20 oglosil przcrwq w obradach. Po czym o godz. | 5 25
wznowil obrady.

W sesji uczestniczy 13 radnych, dw6ch radnych chwilowo nieobecnych p. K. Lewkowicz

i p. Z. Niemiec Dziekan.

Ad  11 .
Podjecie uchteely t4 sprawie u.llielenia porrloc! rtnansowei Sauorzqdowi Powialu LeZaiskiego

na lealizacjg zarlania publ icznego.

Pan Skarbnik Gmixy A. Szpetnar orn6wil projekt uchwal].

Na sale obrad wr6cil radny p. K. Lewkowicz. W sesji rady uczestniczy l4 radnych.

Pytai i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczq., Rady Gmin, p. S. Kotulski ltot*lal pod glosowanle projekl uchwaly

rr) sprav)ie udzielenia pomocy fnansowej Sd lotzqdowi I'owialu Lcattiskiego na rc1lizaci9

zadania publicnego ,,za" gloso\|alo II radnych.
Llchwala zosral przyjgta jednogbinie, iako XX)(1/173n013 Rady Gmin! Kuryl6wka

z dnia 15 kwietnin 2013 L w sprawie udz.ielenia pomocy Jina sowej Samorz4dowi Powiqlu
Le,ajskiego fin redlizacjg zadania publicznego sldnowi zalqcznik &) ninigiszego prolokolu

Protok6lXXXI/20l3zobradsesj iRadyGminyKuryl6wkaodbyicjdnial5kwiehia20l3r.
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Na sale obrad wr6cila radna p. Z. Niemiec - Dziekan. W sesji rady uczestniczy 15
radnych.

Ad 12.
Podjgcie uchwaly w spruwie ud1ielenio pomocy Jinansowej Samonqdowi Powiatu Leiajskiego
nq realizacjg zada ia publicTnego.

Pan Skarbnik Gminy A. Szpet at ofir6wil projekt uchwaly.

P),tai i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gniny p. S. Kotulski poddal pod glosowanie prciekt uchtaidly
v] sprawie udzielenia pomocy Jinansowej Samotzqdotl,i Powiatu Leiajskiego na realizacig
zada ia publicznego - ,,2a" glosowalo 15 radnych-

Uchwala zostal przyjeta jednogloinie, jako ^ '{I/174/2013 Rady Gminy Kurykib'ko
z dnia 15 kwietnia 2013 r. w sprureie udzielenia pomoc! rtnansowej Somoruqdowi Powialu
Leiajskiego na realizacje 4adahia publicznego stanotri zalqcznik do ninieiszego protokolu.

Ad  13 .
Potljgcie uchwa$ w spruteie dokohatuia zmian w bud1ecie gmia! w 2013 r.

Pan SkalbnikGniny A. Szpetnar - szczeg6lowo om6wil projekt uchwaly.

Pytari i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rab) G ilty p. S. Kotulski poddal pod glosowanie projekt uchvaly
w sprav)ie dokonania zmian i,budiecie gminy w 20lj r. ,,2a" glosowalo l5 radnych.

Uchwalo zoslal plzyjets jednogloinie, jako )6'(I/175/2013 Rad! Gmbt! Kulyhiwha
z dnia 15 kwietnia 2013 r. w spruwie dokonania znian h' budkcie gminy w 2013 r. sta1owi
zalqcznik do niniej sze go protokolu.

Ad 14.
Podjecie uchnaly w sprattie doko ahid zmian w Wieloletniej Prognozie Finansou,ej Gmin),
Kutytiwka na lata 2013-2020.

Pan Skaftnik Gminy A. Szpetnar - ofi].6wil projekt uchwaly.

Pan Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy Z. Pleskacz zapytal o wskazniki splaty
zobowi4zari ,,R62nica migdzy dochodami biezqcymi a wydatkami bi€zqcymi" dlaczego tak duZe
16Znice.

Pan Skafinik Gmi y A. Szpetnar - om6wil wskazniki splaty zadlu2enia.
Innych pltai i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Gniny p. S. Kolulskl poddal pod glosorranie prciekt uchwaly

w sprawie dokonania zmian w ,yieloletniej Proglozie Finansowej Gminy Kuryl'wka na lata
2013-2D0 -..za glosowalo l5 radnycl..
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Uchv,ala zostal phyjgta jednogloinie, .iako Xn /176/2013 Rady Gmin! Kuryl'wka
z dnia 15 kwietrria 2013 r. spruwie dokonania zmisn w Wieloletniej Progno4ie Finansowej
Gminy Kuryrlwka na lata 2013-2020 stsfioy,i zalqcznik do rliniejszego protokolu.

Ad  15 .
Wolne wnioski.

Przewodniczqcy Rady Gnin! p. S- Kotulski odczytal pismo, kt6re wplynglo do Rady
Cminy tuz przed dzisieiszq sesjq od Stowarzyszenia w Kulnie dot. prodby o przekazanie szkoly
Podstawowej w Kulnie do prowadzenia Stowarzyszeniu.

W sprawie przekazania szkoly slowarzyszeniu wladnymjest p. W6jt.

Pani R. Winiarska Prezes Stowarzy.rzenia w Kulnie zapytala czy p. W6jt przeka2e szkolg
stowarzyszeniu?

Pa Wi,jt Gminy T. Halesiak odp., ze jako pierwszy wyszedl z inicjatyw4, aby powola6
stowarzyszenie, ktdremu zostanie przekazane prowadzenie szkoly. Odbyly sig spotkania ustalony
byl termin oraz zaoferowana pomoc, nie skorzystaliicie i nie dotrzymaliicie terminu.

Pan W6jt nie widzi teraz mo2liwosci przekazania prowadzenia szkoly stowarzyszeniu.
Bylo ustalone, 2e.jak nie zostanie powolane stowarzyszenie bgdzie skladany wniosek o likwidacjq
szkoly.

Po likwidacji szkoly pracownicy SP w Kulnie wezmq odprawy, czego nie b9d4 miei
pracownicy z Gimnazjum w Dqbrowicy, kt6rzy przejd4 do Stowarzyszenia.

Za rok mo2emy wr6cii do tematu i rozmawia6 o prowadzeniu SP w Kulnie przez
stowarzyszenie.

Pdni R. Winiarska Prezes Stovarzyszenia v, Kulnie dwa lata temu p. W6jt zaoferowal
pomoc, teraz p. W6jt nie chce udzielii nam pomocy.

Prosimy o dobra wolg i wsp6lprac9. Nie chcemy wojny tylko szacunku. Pzykro j esl jeZeli
p. W6jt nie popiera takiej inicjatywy spolecznej.

Zapytala p. W6jta czy definitywne odmawia przekazania szkoly stowarzyszeniu-
Pani Prezes zada pltala p. W6jta jakie b9d4 warunki dow6z dzieci do innej szkoly

po likwidacji SP w Kulnie? Nie ma zainteresowarria z gminy naszymi dziedmi, przedstawienia
informacji rodzicom na temat dowozu dzieci do szkoty.

Pan Wdjt Gntuy T. Halesiak odp.. ze trudna sytuacja finansowa w gminie wymusila
likwidacjg szk6l. W budzecie nie ma tyle Srodk6w, aby szkoly przeksztalcai i dofinansowywai.
Na 10 sotectwjest 5 szk6l w 5-ciu sol€ctwach.

Odno3nie przekazania szkoly stowarzyszeniu na dziei dzisiejszy nie ma takiej
m02liwoSci.

Pan W6jt poinformowal, 2e po przyjgciu uchwal przez Radg Cminy, planowane jest
przeprowadzenie spotkaf z rodzicami i przekazanie infomacji o nowej sytuacji i warunkach.
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Pan Radny S. Mazurek - zglosil problem budowy wiatrak6w w miejscowojci Jastrzgbiec.
Planowane jest postawienie 18 wiatrak6w, umowy przedwstgpne z rolnikami na postawienie
wiatrak6w zostaly zawarte w tym 3 rolnik6w z Jastegbca. Mieszkaricy s4 przeciwni budowie
wiatrak6w w s4siedztwie zabudowai.

Poprosil o zainteresowanie tym problemem.
Droga gminna w Jastrzgbcu tzw. ,,nawsie" wykonana nakropk4 wylusT_czyla sig zostal sam

kamiei, nalezy nakrcpi6 ponownie i peesypai kamie6-

Pan M. Rakszawski So ys solechNa Jaslrzgbiec - poinformowal, ze mieszkaicy w temacie
wiatrak6w nic nie wiedz4 i zapanowal wielki chaos.

Na drodze powiatowej w Jaslrzgbcu od str. poludniowej nie ma przepustu, a pobocza przy
drodze s4 zawy2one.

Pan Wi,jt Cniny T. Halesiak - odp., ze w temacie budowy farm wiatrowych w gminie
'l'arnogr6d 

nic nie wiem. Na takq inwestycjQ wymagane jest opracowanie rapodu oddzialywania
na Srodowisko, w6wczas mieszkaficy bgdq mogli zglaszad swoje uwagi.

Pah Radny J. Szczap poinformowal, ze droga gminna w Ozannie Ma.lej przez wiej
wymaga remontu poniewaz powstaj4 ubytki kamienia.

Pan Radny Il/. Borek wnioskuje o wykonanie lamp odwietlenia ulicznego w Kuryl6wce.
Drogi gminne w Kuryl6wce ,,2 nakropi?" przez wie( wymagajq remontu (dolem od

sohysa i przy szkole).
Nalezy zebrai pobocza przy drodze gminnej w Kuryl6wce ,,Ruski koniec".

Pan M. Ner pracownik UG odp.. zc.iezeli nie ma pi4tego przewodu, wymagane jest
wykonanie dokumentacji pozwolenia na budowg.

Pan Radny Z 6/ - dopilnowad rcmont dr6g gminnych w Slobodzie oraz miejsce przy
placu szkolnym, aby wykonawca kanaiizacji doprowadzil nieruchomodi do por4dku.

Pan M. Ner pracownik UG odp. p. radnemu T. Ky6, 2e bgdzie zwr6cona szczeg6lna
uwaga przy protokole koicowym odbioru rob6t.

Pan Radny W. Socha - droga gminna obok p. Koman p. Czapla na odcinku 30-40 m do
pb4y betonowej wymaga zalatania dziur.

Pan Wiceprzev,odniczqcy Rady Gminy Z. Ples*acz zap)tal o stadion w Kuryl6wce.
Zapytal czy dokumenty dot. reklamacji sq do wglqdu.
?an Wijt Gminy T. Halcsiak - odp., 2e w chwili obecnej sq pewne ustalenia.

Prace w najbli2szyrn czasie sig rozpoczn4, zgloszone usterki dotyczA ptrl,,ty boiska oraz lawek.
Dokumenty sq do wglqdu.
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Pan Radny T. Lapka - nawiqzuj4c do remontu dr6g gminnych poinformowal.2e na drodze
na ,,Podluga" w D4browicy r6wnie2 powstaly ubytki w asfalcie i wymagajq uzupelnienia oraz
droga gminna w O2annie od kzy26wki do lasu w kier. p. J. Cwikly.

Pan Radny K. Lewkowicz nadmienil, Ze osoba, kt6ra od6nie2a drogi na terenie gminy
r6wniez cigzkim sprzgtem niszczy drogi na osiedli w Brzyskiej Woli. zobowi4zad tq osobg do
naparowy tych dr6g.

Pan M. Ner praeownik UG - odp., ze zostanie wystosowane pismo, kt6re bgdzie
zobowiqzywalo do naprawienia tych dr6g.

P. Przewodniczqcy Rady S. Kotulski p. radni oraz soltysi pylania dot. dr6g powiatowych
nalezalo zaddwat. p, Wicestaroicie. Je2eli sq zaproszeni goicie nalezy w6wczas zadawai pltania.
Jeszcze 2adnemu sohysowi nie odebralem pmwa glosu.

Pan J. R6wniak Soltys soleciNd Kulno - przy drodzc powiatowej w Kulnie w kier.
Lazowa w rowach w stoi woda, brakjest przepust6w.

Pan soltys poprosil o zamontowanie I lampy za kosciolem.
Pan wdjt obiecal wykonai parking przed lawq przy drodze wojew6dzkiej.

Pan Wbjt Gniny T. Halesiak uwaza, 2e p],tania i uwagi dotyczqce remontu, naprawy
dr6g powiatowych sq nie na miejscu. Wszystkie te pltania dot. dr6g powinny byd zadane w pkt 4
porzqdku obrad, kiedy byl obecny p. Wicestarosta M. Kogut. Zarzgdcq dr6g powiatowych jest
Starostwo Powiatowe.

Pan Radny D. Kr|l, slup telefoniczny stoi na Srodku drogi, nale2y go przesunqc w inne
miejsce.

Wykonai oswietlenie uliczne w Malej Dqbrowicy pod lasem obok p. Augustyna.

Pan Ratlny T. Lapka w sprawie slupa telefonicznego drugi s4siad wyra2a zgodg na
postawienie go blisko ogrodzenia.

Zglosil problem szk6d wyrz4dzanych przez bobry, kt6re s4 pod ochronq.

Przevtodniczqcy Rady Gniny p. S. Kotulski b6br jest gatunkiem chronionym
i nadleinictwo wystqpilo o pozwolenic na odstrzal.

Pan llr6jt Gttiny T. Halesiak na remonty dr6g wszystkich potrzebne jest bardzo du2o
Srodk6w finansowych, kt6rych my nie rramy. JeZeli bgd4 wolne Srodki tinansowe najpilniejsze
remonty d16g bgdq wykonywane.

Pan W6jt wypowiedzial sig w zakresie dofinansowanie do dr6g powiatowych z bud2etu
gminy.

Uwaza, 2e by6 moze likwidacja szk6l uzdrowi sytuacje finansow4 w gminie.
Na drogi gminne zwracajmy szczeg6lnq uwagg.
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Wykonanie parkingu obiecane bylo w poprzedniej kadencji. Kiedy zostaly wydzielone 3rodki
finansowe na fundusz so{ecki w budzecie gminy nie byloju2 Srodk6w na wykonanie parkingu.

Pan M. Cichoti Soltys solecv)a B/4tska Wola - zamonto\4aa I lampg na koicu wsi obok
p. Wrony, rrie ma piqtego przewodu.

Pan Rady Powiatov,y R. Szalajko
przekaze wszystkie uwagi zglaszane przez
Gminy Kuryl6wka.

zobowi4zal sig, 2e podczas sesji rady powiatu
radnych dotycz4ce dr6g powiatowych na tereniep.

Pan Radny T. Kyt zapytal l(iedy bgdzie
kanalizacj i  wsi.

odbi6f dr6g w Slobodzie po wykonanej

Pan IY. Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. u, F,tryl'wce wstgpny odbi6r przewidziany jest
16 kwietnia, zapraszam p. sohysa oraz p. radnego. Bgdzie rno2na zglaszai wszystkie usterki
iniedociqgnigcia.

Przewodniczqcy Radv Gmin, p. S. Kotulski - przypomnial p. radnym o obowiqzku
zlozenia o6wiadczei nmajqtkowych w dw6ch egzenlplarzach \aftz z kopi4 zez\ nia podatkowego
PIT za 2012 r. w terminie do 30 kwietnia br.

Panu Przewodnicz4cemu Komisji Rewizyjnej przypomnial o zwolaniu posiedzenia
komisji w sprawie rozpatrzenie sprawozdania finansowego, spmwozdania z wykonania budzetu
Cminy Kuryl6wka za 2012 rok wr^z z opiii| Regionalnej lzby Obrachunkowej o tym
sprawozdaniu oraz informacjio stanie mienia Gminy Kuryl6wka.

Innych wnioskow izapytai nie zgioszono.

Ad 16.
Zamkn4cie sesji.

W zwi4zku z wyczerpaniem porz4dku obrad P. Pftewodniczqc! Rttcly Gniny
S. Kotulski podziqkowal wszystkim zebranym za udzial w sesji Rady Gnriny, po czym zamknql
obrady XXXI sesj i  Rady Cminy Kuryl6wka.
Sesja rozpoczgla sie o godz. l3oo, a zakoicxJtta o god1.. 1610.

Protokolant:

{"W
Agnieszka Kuczek

Przewodni
Rady Cminy

.1t

Starli

16wka

ulski
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